

**Level 6 Agenda (Girls)**

(From Oct. 3 to 7, 2021)

TESTS FOR THE WEEK		
Subject		Date
Islamic	<b>Please study the following for the Test #1:</b> Unit 5 Lesson 1	Tuesday, October 5
Social Studies	<b>Please study the following for the Test #1:</b> Unit 1 Lessons 1-2	Thursday, October 7

Date	Subject	Online Classwork	Homework
Sunday 3-10-2021	Math	Lesson 1.7: Simplify Algebraic Expressions	-----
Monday 4-10-2021	Math	Continuation of Lesson 1.7: Simplify Algebraic Expressions	Log into your Google Classroom and from Classroom tab do < Lesson 1.7 Assignment #1 >.
Tuesday 5-10-2021	Math	Continuation of Lesson 1.7: Simplify Algebraic Expressions	Log into your Google Classroom and from Classroom tab do < Lesson 1.7 Assignment #2 >.
Wednesday 6-10-2021	Math	Lesson 2.3: Solve Addition and Subtraction Equations	-----
Thursday 7-10-2021	Math	Continuation of Lesson 2.3: Solve Addition and Subtraction Equations	Log into your Google Classroom and from Classroom tab do < Lesson 2.3 Assignment #1 >.

Session	Online Classwork	Homework	
English	<b>My Perspectives</b> <b>The War Orphan Who Became a Ballerina</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Concept Vocabulary pg. 50</li> <li>• Reading pgs. 51-54</li> <li>• Comprehension Check pg. 55</li> <li>• Analyze the Text pg. 56</li> <li>• Analyze Craft and Structure: Biographical Writing pg. 57</li> </ul>	Do the homework assignment about “The War Orphan Who Became a Ballerina”. This homework will be available on the Stream on Tuesday, October 5. The due date is Thursday, October 7.	
	<b>Types of Pronouns</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Reflexive &amp; Intensive</li> <li>• Indefinite</li> <li>• Relative</li> <li>• Demonstrative</li> <li>• Interrogative</li> </ul>	Do the grammar Assignment about “Types of Pronouns” . This will be available on the Stream on Wednesday, October 6. The due date is Sunday, October 10.	
	<b>Listening</b>	<b>Listening Practice Test</b>	-----
	<b>Speaking</b>	<b>Wakelet Collection - Childhood</b> Search for an image that can be related to the idea of childhood challenges or to any of the selections you read. Add the image to the collection and be ready to speak about this image and explain its significance next week.	<b>Prepare your speech to share it on Sunday, October 10. Be guided by the following:</b> 1- You should explain how this image is related to the unit’s big idea or to any of the selections. 2- Explain why you chose this specific image. 3- What insight about life the image represents. 4- How can you relate the image to your life experiences?

	Online Classwork	Homework
Science	Science and Technology – Chapter 3 Lesson 5 <b>Taste Testing Without Smell activity</b> <b>Materials needed:</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• A small piece of peeled potato</li> <li>• A small piece of peeled apple (same shape as the potato so you can't tell the difference)</li> </ul>	-----
	Science and Technology – Chapter 3 Lesson 5	-----
	Science and Technology – Chapter 3 Lesson 5	-----
	Science and Technology – Chapter 3 Lesson 5	-----
	Science and Technology – Chapter 3 Lesson 5	Solve the online H.W posted in Google classroom

Social Studies	Unit 1: Being a Social Scientist Lesson 3: Our Landscape and Climate	
French	Unité 1: Stéphanie et ses copains Reading book pages 10/11/12	
Computer	<p>Session 1: Job Search Assignment 3: Write a cover letter Assignment 4: Write a résumé</p> <p><b>Homework:</b> View uploaded PowerPoint presentation and solve the Google form questions as a practice. <b>Study the following for Quiz #1 which will be conducted on Tuesday, October 12, 2021:</b></p> <p>Session 1 : Job Search</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>✓ Assignment 1: Discover Your Qualifications</li> <li>✓ Assignment 2: Introduction to Microsoft Word</li> </ul>	
KSA Geography	أزمة الدولة السعودية الأولى	
Arabic	الواجب	الدرس
	<p>الدرس 2 في المقصف: التدريب على: 1- القراءة بشكل يومي. 2- التدريب على الإملاء ليوم الخميس 7-10. الجملة التاليتين من ص 8 (بَدْرٌ يَشْرَبُ عَصِيرًا-رَاشِدٌ يَأْكُلُ بَيْضَةً.) 3- واجب ليوم الأحد القادم 10-10: حل ص 12 على الكتاب سوالي (9-10) قراءة ص 8 بشكل جيد، ليوم غدٍ، وفهم معاني الكلمات. -حفظ الكلمة وضدها 1- أمام # خلف. 2- جوعان # شبعان</p>	<p>الدرس 2 في المقصف قراءة وشرح ص 8 كاملة توضيح معاني مفردات الدرس، الكلمة وضدها 1- أمام ضدها خلف. 2- جوعان ضدها شبعان 3- شرح تنوين الفتح.</p>
	<p>قراءة ص 8 بشكل جيد، ليوم غدٍ، وفهم معاني الكلمات. - حفظ الكلمة وضدها: 1- أمام # خلف. 2- جوعان # شبعان</p>	<p>1- الاستماع لقراءة ص 8 من قبل التلاميذ. 2- حل ص 10</p>
	<p>- قراءة جمل الدرس 2 ص 8-9 وفهم المعاني. - التدريب على استخدام الضمانر (أنا-أنت-أنت) - أنت لمخاطبة المفرد المذكر. - أنت لمخاطبة المفرد المؤنث.</p>	<p>1- الاستماع لقراءة ص 8 من قبل التلاميذ 2- شرح وقراءة جمل الدرس ص 9 وحل التمارين. 3- شرح الضمانر (أنا-أنت-أنت) - أنت مخاطب بها المفرد المذكر. - أنت مخاطب بها المفرد المؤنث.</p>
	<p>1-قراءة جمل ص 8-9 وفهم المعاني. 2-التدريب على إملاء الجملتين التاليتين ليوم غدٍ (بَدْرٌ يَشْرَبُ عَصِيرًا-رَاشِدٌ يَأْكُلُ بَيْضَةً.) 3-حفظ النشيد المكتوب غيبًا ليوم الأربعاء القادم 10-10-2021م. يا مَنْزِلِي يا مَنْزِلِي يا دَارَ أُمِّي وَأَبِي يا دَارَ أُخْتِي وَأَخِي وَمَأْكَلِي وَمَشْرَبِي يا مَنْزِلِي يا مَنْزِلِي</p>	<p>1 حل ص 11 (اقرأ وافهم +انطق الكلمات. 2- نشيد: يا مَنْزِلِي يا مَنْزِلِي يا دَارَ أُمِّي وَأَبِي يا دَارَ أُخْتِي وَأَخِي وَمَأْكَلِي وَمَشْرَبِي يا مَنْزِلِي يا مَنْزِلِي</p>
	<p>1-قراءة الدرس 2 وفهم المعاني. 2- واجب ليوم الأحد القادم 10-10-2021م: حل ص 12 على الكتاب سوالي (9-10)</p>	<p>الاستماع لقراءة جمل الدرس ص 8-9 من قبل التلاميذ -إملاء: (بَدْرٌ يَشْرَبُ عَصِيرًا-رَاشِدٌ يَأْكُلُ بَيْضَةً.)</p>
Islamic	<p>القرآن الكريم: حفظ سورة التكوير من 6 إلى 10 + تسميع سورة التكوير 1-5 توحيد: أنواع الشرك الأكبر فقه: صلاة العيدين حديث: محبته صلى الله عليه وسلم لذوي رحمه ودعوتهم للخير القرآن الكريم: تلاوة سورة الصف 1-7</p>	